
 

Vragenserie handhaving verkeerssnelheid  

In het dorpsplatform Zegveld is gesproken over handhaving van de verkeerssnelheid naar 

aanleiding van een recent ongeval langs de Milandweg in Zegveld. Bewoners gaven aan forse 

snelheidsovertredingen te ervaren en vroegen de wethouder of handhaving mogelijk is. 

Wethouder Stolk beantwoordde deze vraag met de uitspraak dat in ‘heel de gemeente 

Woerden geen handhaving van snelheid plaatsvindt’ en ‘dat de raadsleden als dat anders 

moet zijn daar dan een prioriteit van moeten maken’.  

Naar aanleiding hiervan hebben wij een aantal vragen: 

1. Is het juist dat de politie in de gemeente Woerden in het geheel niet handhaaft op 

verkeerssnelheid? 

2. Wat kan het College doen om zulks bespreekbaar te maken bij de politie? 

3. Wat kan de raad doen om hierop meer prioriteit te stellen? 

Door te communiceren dat er in Woerden niet wordt gehandhaafd op snelheid ontstaat voor 

inwoners het beeld dat hardrijders niet worden aangepakt.  

4. Is het College het eens dat altijd de kans op snelheidscontrole aanwezig moet zijn om 

snelheidsovertreders preventief en actief aan te pakken? 

5. Wil het College in overleg treden met de politie om te kijken op welke locaties af en toe 

snelheidscontroles kunnen worden ingezet, en de raad over de uitkomsten hiervan 

informeren? 

 

Namens, 

CDA, Job van Meijeren 

Inwonersbelangen, Hendrie van Assem 

Lijst van der Does, Jaap van der Does 

CU/SGP, Henk van Dam 


